



BENCOTTO

週末「義」起早午餐吧！

La Dolce Vita! An indulgent
Italian Weekend Brunch!

台北文華東方酒店的Bencotto義式餐廳精彩推出「週末『義』起早午餐吧！」讓您恣意暢享廚藝團隊在開放式廚房精心設計的一系列義大利佳餚，在充滿義國風情的歡樂氛圍中享受美好的週末時光！每位TWD 2,380+10%，供應時間為每週六和週日的早上11時30分至下午2時30分。每人加價TWD 1,680+10% 即可享義大利氣泡酒NV Ferrari Brut, Trentodoc, Trentino Alto-Adige無限暢飲。

Bencotto at Mandarin Oriental, Taipei proudly presents an Italian Weekend Brunch of buffet selections created with top-quality ingredients and master culinary passion! Get ready to savor an array of irresistible gastronomic delights from the lively open kitchen of Bencotto! Available every Saturday and Sunday from 11:30am to 2:30pm. Priced at TWD 2,380+10% per person. Enjoy free-flow NV Ferrari Brut, Trentodoc, Trentino Alto-Adige Italian sparkling wine with an additional pay of TWD 1,680+10% per person.

饗宴地點 Venue : Bencotto 義大利餐廳(6F)
訂位專線 Phone: +886 (2) 2715 6888
E-mail: MOTPE-Bencotto@mohg.com

台北文華東方酒店
台北市敦化北路158號

158 Dunhua North Road, Taipei, Taiwan
mandarinoriental.com/taipei/

